
 
 

Hírlevél 18. 

Az M csoport krémjének verseny végi nyilatkozata 

Ollé Sándor, Czakó-Budai Annamária (Ford Fiesta S2000): „Boldogok vagyunk, hogy 

meg tudtuk nyerni a Baranya Kupát. Azért különösen jó érzés, mert tartottunk az 

aszfalttól, pont ezért is álltunk rajthoz ezen a versenyen, nem a bajnoki futamon 

szerettünk volna gyakorolni. Olyan párosokkal vívtunk, akikkel az élmezőnyben 

versenyzünk. A kiegyensúlyozott teljesítmény szerencsére meghozta gyümölcsét!” 

Balogh János, Holczer Dániel (Mitsubishi Lancer EVO9 R4): „Jól éreztük magunkat az 

utolsó körben, hoztunk egy döntést, hogy a komplett körre gumizunk. Az első 

gyorson előnyben voltunk vele, a másodikon hátrányban. Nagy élmény a mai 

napban, hogy sok olyan új tapasztalatot szereztünk, ami nagyon hasznos lesz a jövőre 

vonatkozóan.” 

Lukács Kornél, Mesterházi Márk (Mitsubishi Lancer EVO9): „Nagyon jó volt, 

reggeltől kezdve úgy éreztem, hogy gyors tempót tudunk diktálni a versenyen. Sajnos 

pont előttünk szakadt le az eső, ott sok másodpercet kaptunk, de utána szépen 

fokozatosan feltudtunk zárkózni, ami végül a harmadik helyre lett elég.” 

Hideg Krisztián, Kerék István (Mitsubishi Lancer EVO7): „Nagyon jó volt, de kicsit 

értetlenül állok a dolgok előtt, mert a miénk egy nagyon erős autó, mégsem bírok az 

elejével. Viszont ahogy leesik az eső mindjárt tudunk abszolút első, második időt 

menni. Meg lett volna az abszolút harmadik idő, csak az utolsó körre feltettünk előre 

egy használt, vágott slicket, a gyönyörű Hankook intermédia helyett, ami rossz 

választásnak bizonyult!” 

Matics Mihály, Zejda Viktória (Mitsubishi Lancer EVO9 RS): „Az eleje nagyon jól 

sikerült, majd vágott slickkel próbálkoztunk, ami nem bizonyult jónak. Az utolsó 

körre szereztünk intermédia gumikat, feltettünk, de az utolsó előtti gyorsaságin 

felrobbant a jobb első kerekünk, mindent le is bontott.” 

 

 

 

 

  

 


